
Protokół Nr 39/2022

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
w dniu 15 czerwca 2022r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz
zaproszony gość Sekretarz Gminy Dariusz Wojtania.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Grzeca, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.
2.
3.

4.
5.
6.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Opinia w sprawie wniosków ;0 przyznanie nagrody Świętego Wawrzyńca;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. projektu miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego terenu przy ulicy Leśnej ;
Rozpatrzenie dwóch skarg:
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przy3ęto jednogłośnie.

Ad.2. Sekretarz Gminy poinformował, że w tym roku wpłynęłj dwa wnioski o przyżnanie
Nagrody Świętego Wawrzyńca, wniosek 10 radnych Rady Miej skiej o przyznanie nagrody dla
Kurkowego Bractwa Strzeleckiego w Sępólnie Kraj eńskim i wniosek ponad 300 mieszkańców
naszej gminy poparty przez Proboszcza Parafii Sępoleńskiej o przyznanie nagrody dla Pani
Danuty Zalewskiej. Sekretarz zaznaczył, że spełniają one wamnki formalne. Przypomnial że
nagrodę przyznaje Burmistrz po zaciągnięciu opinii Przewodniczącego i
Wiceprzewodniczących Rady Miej skiej oraz wszystkich Komisji Rady Miej skiej.

Komisja zaopiniowała pozytywnie przyznanie nagrody Świętego Wawrzyńca w 2022r. dla
Kurkowego Bractwa Strzeleckiego w Sępólnie Krajeńskim (udziału w głosowaniu nie brał Pan
Grzeca).

Pan Grzeca poinformowal że Komisja Budżetu zasugerowała, aby wskazać kandydaturę Pani
Danuty Zalewskiej do Nagrody ,,Krajeńskiego Anioła? przyznawanej przez Starostwo
Powiatowe. Komisja jednogłośnie poparła powyższą propozycję. Sekretarz Gminy dodał, że
ta propozycj e wysunęło prezydium Rady Miej skiej.

Ad.3. Komisja zaopiniowała jednogłośnie projektu uchwały dot. projektu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego terenu przy ulicy Leśnej.

Ad.4. Pan Grzeca przedstawił skargę radnego na zachowanie Przewodniczącego Rady
Miejskiej. Zaznaczył, że jego zdaniem pismo tytułowane jako skarga nią nie jest. Sekretarz
Gminy wyjaśnił, że sprawy skarg uregulowane są w Kodeksie Postępowania
Administracyjnego, gdzie art. 227 KPA mówi co może być przedmiotem skargi, lecz ten
przepis KPA jest otwarty ponieważ słowo ,,w szczególności? oznacza, że oprócz rzeczy
wymienionych, mogą być jeszcze inne, nie jest to zamknięty katalog. Dodał, że gdyby pismo
uznać jako skargę, to należałoby wskazać organ do rozpatrzenia tej skargi. Sekretarz Gminy
zaznaczyl że Przewodniczący Rady Miejskiej ani nie jest organem ani nie jest pracownikiem
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organu, organem jest Rada Miejska, a Przewodniczący nie jest pracownikiem Rady. Wyjaśnił,
że KPA nie reguluje, jaki organ jest właściwy do rozpatrzenia skargi na Przewodniczącego
Rady. Dodał, że KPA w art. 229 wskazuje, że organem do rozpatrzenia skargi, ale na Radę, a
nie Przewodniczącego, jest Wojewoda. Pan Grzeca wyjaśnił, że według niego nie należy
uznawać tego pisma za skargę, a jeżeli Komisja uzna to pismo za skargę, to należy przekazać
ją do wojewody, który określi tok dalszego postępowania.

Komisja, po dokonaniu analizy przedstawionego pisma, tytułowanego jako skarga,
jednogłośnie stwierdziła, że nie jest ono skargą, dlatego Komisja nie jest właściwa do
rozpatrzenia tego pisma.

Następnie Pan Grzeca zapoznał Komisję ze skargą mieszkańca Włościbórka na działalność
Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Urzędu Miejskiego w Sępólnie Krajeńskim.

Komisja postanowiła jednogłośnie przekazać skargę do Burmistrza jako pracodawcy
właściwemu do jej rozpatrzenia . Komisja jednocześnie zwróci się do Burmistrza o
powiadomieniu o sposobie jej rozpatrzenia.

Ad.5. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu maju br.

Wobec braku wolnych wniosków, po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący
zakończył posiedzenie.

Komisja w składzie:

1. Przewodniczący - Zdzisław Grzeca;

2. Z -ca Przewodniczącego - Tobiasz Świniarski

3. Członek-ArturJuhnke

4. Członek - Barbara Szlezer

5. Członek - Zdzisław Szwarc

6. Członek - Janusz Tomas
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protokołował :

Tomasz Dix
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